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Abstract (en)
[origin: US2022390900A1] Provided is a timepiece including, in addition to a crystal, the following external elements: a back (2), a middle part (1),
a dial (3), and two bracelet strands (30), at least one of these external elements includes a body formed of a first portion made of a first opaque
material and of a second portion made of a second partially transparent or translucent material. The first material being integral with the second
material and the timepiece also includes at least one light source (10) producing light which passes through the second portion made of a partially
transparent or translucent ceramic material comprising zirconia.

Abstract (fr)
L'invention concerne une pièce d'horlogerie comportant, en plus d'une glace, les éléments d'habillage suivants : un fond (2), une carrure (1), un
cadran (3), et deux brins (30) de bracelet, l'un au moins de ces éléments d'habillage comprenant un corps formé d'au moins une première partie
constituée d'une première matière opaque et d'au moins une deuxième partie constituée d'une deuxième matière partiellement transparent ou
translucide, ladite première matière étant venue de matière avec ladite deuxième matière et la pièce d'horlogerie comportant en outre au moins
une source de lumière (10) produisant une lumière qui passe à travers ladite au moins une deuxième partie constituée d'un matériau céramique
partiellement transparent ou translucide comprenant de la zircone.
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